
Referat fra generalforsamling i Grundejerforening Luneparken den 17. marts 2015

1: Niels Andersen valgt som dirigent.

2: lgen i år har der været stille i grundejerforeningen. Der har været aftoldt 2 bestyrelsesmøder.
Bestyrelsen har været rundt i området alt er ok. Græsset på østsiden af stien ved skoven holdes nu af kommunen
og bliver kun slået 2 gange årligt.
Der er blevet indkøbt et nyt mål til boldbanen, da stormen Allan ødelagde det gamle. Formanden og Allan Flink

har flere gange ved stormvarsler været nede og sætte målene i læ.

Som nærmeste nabo, har grundejerforeningen været i partshøring ang. ombygning af tag i nr. 12.

lgen i år er legepladsen blevet drøftet, bestyrelsen er mest indstillet på at sløjfe legepladsen næste gang der skal

repareres på den, da der ikke kommer nok opbakning når der er arbejdsdag.
Området mod Arlavej holdes stadig af bestyrelsen. Hvis der er spørgsmå|, ændring af vedligeholdelse eller lign.,

skal der ske henvendelse til bestyrelsen. Husk området er kun til rekreative formå|, ikke til henkastning af affald.
Bestyrelsen har aftalt, at vi stadig bruger Keld Bodholdt som administrator af hjemmesiden, her vil referater
indkaldelser, regnskab og lignende blive offentliggjort.
Bestyrelsen vil herigennem gerne takke Keld for det fine arbejde.
Hjemmesiden har adressen: www.gru ndeierforeninsen-Lunepa rken.dk
Henvendelse til grundejerforeningen kan ske gennem hjemmesiden.
Træerne langs stamvejen holdes af kommunen, derfor har grundejerforeningen ikke gjort noget ved det væltede
træ ud for nr. L7.

Bo Ehmsen er igen i år engageret til at passe de grØhne områder.
Til slut takkede formanden bestyrelsen for et godt arbejde.

Beretningen blev enstemmigt godkendt

3: Årsregnskab blev godkendt.

4: Budget 2015 vedtaget. Kontingent for 2015 bliver foreslået nedsat til 600,-. Det blev godkendt.
Under handleplan blev der foreslået at opsætte en hjertestarter i Luneparken. Bestyrelsen arbejder med sagen.

5: Der var ingen indkomne forslag.

6: Margit Andersen blev genvalgt. Helene Baarup Christensen ønskede ikke genvalg.
Bestyrelsen fik af generalforsamlingen bemyndigelse til at finde et nyt medlem, da ingen var interesserede.

Bestyrelsen består for tiden af Bo Bojesen, H.C. Petersen, Allan Flink og Margit Andersen. Suppleant B4rgeJensen

7: Revisorer Peter Heinsen og Kurt Johansen blev genvalgt.

8: Der blev spurgt om reparationen af asfulten var en begyndelse til privatisering af vejen. Bestyrelsen mener nej,
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